

Privacy Policy

Statement of Policy

ABA Taxi Radio Call Services Centre (ABA) is concerned to ensure that all personal data submitted through the ABA Taxi mobile app(s) (referred to as the “System”) is handled in accordance with the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (PDPO).

Statement of Practices

Types of Personal Data Collected and Purposes of Collecting Personal Data

We collect personal data from the System on a voluntary basis. Only with user consent, personal data collected may include name, telephone number, e-mail address, geographical locations, or other information that may be provided in relation to the System (collectively referred to as “the Data”). The Data will be used for providing taxi calling services to app users and related purposes.

Disclosure of Personal Data

Personal data will only be used, disclosed or transferred for the purposes or any directly related purposes for which it was collected or where it is allowed under the PDPO.

Protection Measures

ABA will take appropriate steps to protect the personal data we hold against loss, unauthorized access, use, modification or disclosure.

Retention of Personal Data

Personal data will not be kept longer than is necessary for the fulfilment of the purpose for which it is collected. Different retention periods apply to various kinds of personal data collected and held by ABA in accordance with its policies on personal data protection.

Data Access and Correction/ Enquiries

Request for access to and correction of the personal data provided in the System or enquiries should be made by email to app@abataxi.com.hk.

This Privacy Policy has been translated into Chinese. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

私隱政策

政策聲明

衛星的士電召服務中心（下稱「衛星的士」）致力確保所有透過衛星的士流動應用程式（統稱為「系統」）遞交的個人資料，均按照《個人資料（私隱）條例》（下稱《條例》）的有關條文處理。

實務聲明

收集的個人資料類別及收集個人資料的目的

資料辦由此系統收集的個人資料全屬自願性質。只有在用家同意下，我們收集的個人資料可能包括姓名、電話號碼、電郵地址、地理位置或有關人士可能就此系統「提供的其他資料（統稱「有關資料」）。有關資料將會向流動應用程式用家作電召的士的用途。

披露個人資料

衛星的士只有在符合收集資料的目的或任何直接有關的目的，或在《條例》許可的情況下，使用、披露或轉移他們的個人資料。

保障措施

衛星的士會採取適當步驟以保障所持有的個人資料免受喪失、未經准許的查閱、使用、修改或披露。

保留個人資料

個人資料不會保存超過收集資料的目的所需的保存時間。根據保障個人資料的政策，衛星的士所收集及持有的各類個人資料是有不同的保留時間。

查閱更改資料／查詢

如欲查閱和更改在此網站提供的個人資料或查詢相關事宜，可透過電郵至 app@abataxi.com.hk。

此中文私隱政策為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。